

# Brief CV

中文姓名/ Name	黄潇/Xiao Huang	性别/ Gender	男/male	
职称 (Pro./Dr.)	副教授/A. Prof.	国家/Country	中国/China	
所在单位 University/Department	南京信息工程大学 Nanjing university of information science and technology			
研究领域 Research Area	污水处理与能源回收/ Sewage treatment and energy recovery			
<p>Brief introduction of your research experience:</p> <p>中文介绍:</p> <p>黄潇，博士，南京信息工程大学副教授，“龙山学者”引进人才，江苏省“双创博士”。近3年，累计发表学术论文20余篇，其中以第一作者或通讯作者发表SCI论文12篇（第一作者一区9篇，二区3篇），国内卓越期刊与核心期刊发表论文6篇。以第一发明人申请国家发明专利10余项，授权4项。主持和参与国家自然科学基金面上基金、国家重大专项课题（水专项）、江苏省高校面上课题、深圳市重大基础研究、深圳市科技创新项目等7项，企事业委托课题5项。</p> <p>英文介绍:</p> <p>Xiao Huang, doctor degree, associate professor of Nanjing University of information science and technology, "Longshan scholar" introduced talents, and "doctor of innovation and entrepreneurship" of Jiangsu Province. In recent three years, he has published more than 20 academic papers, including 12 SCI papers published by the first author or corresponding author (9 papers in the first author area), and 6 papers published by domestic outstanding journals and core journals. The first inventor applied for more than 10 national invention patents and authorized 4 patents. Directed or participated in 7 projects including general fund of National Natural Science Foundation of China, national major special projects (water projects), general projects of universities in Jiangsu Province, major basic research projects in Shenzhen City, scientific and technological innovation projects in Shenzhen City, and 5 projects entrusted by enterprises and institutions.</p>				

\*\*\*\*\*All the columns need to be filled in.